

Title (en)

Cutlery drawer for a dishwasher

Title (de)

Besteckschublade für eine Geschirrspülmaschine

Title (fr)

Tiroir à couverts pour un lave-vaisselle

Publication

EP 2754377 A1 20140716 (DE)

Application

EP 13401134 A 20131211

Priority

DE 102013100138 A 20130109

Abstract (en)

The cutlery drawer (8) has a frame (9) mounted in a rinsing container a dishwasher in extendible manner and multiple inserts (10,11,12) movably arranged at the frame. Dishes, particularly cutlery to be rinsed are stored on the insert. One of the insert is horizontally displaceable transverse to the pull-out direction of the cutlery drawer. Another frame is arranged at the frame in vertically displaceable manner. The horizontally displaceable insert is arranged on the frame in vertically displaceable manner with one of its two longitudinal sides (13,14) extending in pull-out direction of the cutlery drawer. An independent claim is included for a dishwasher with a rinsing space.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Besteckschublade (8) für eine Geschirrspülmaschine (1), aufweisend einen in einem Spülbehälter (3) ausziehbar gelagerten Rahmen (9) und mehrere an dem Rahmen (9) bewegbar angeordnete Einsätze (10, 11, 12), auf denen zu spülende Geschirrteile (30), insbesondere Besteck, ablegbar sind, wobei mindestens einer der Einsätze (10, 11) horizontal verschiebbar und mindestens ein anderer der Einsätze (12) vertikal verschiebbar an dem Rahmen (9) angeordnet ist. Um eine Besteckschublade (8) bereitzustellen, die eine optimierte Raumausnutzung des vom Spülbehälter (3) bereitgestellten Spülraums (4) ermöglicht, wird mit der Erfindung eine Besteckschublade (8) vorgeschlagen, die sich dadurch auszeichnet, dass der horizontal verschiebbare Einsatz (10, 11) mit einer seiner beiden sich in Auszugsrichtung (X) der Besteckschublade (8) erstreckenden Längsseiten vertikal verschiebbar an dem Rahmen (9) angeordnet ist.

IPC 8 full level

A47L 15/50 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47L 15/502 (2013.01 - EP US); **A47L 15/503** (2013.01 - EP US); **A47L 15/504** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

DE 102008062761 B3 20100325 - MIELE & CIE [DE]

Citation (search report)

- [AD] DE 102008062761 B3 20100325 - MIELE & CIE [DE]
- [A] DE 102006055352 A1 20080529 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [A] DE 102010042409 A1 20120419 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [AP] EP 2594186 A1 20130522 - BONFERRARO SPA [IT]

Cited by

CN106031623A; US11751750B2; EP3593697A1; EP3175766A1; DE102015120897A1; EP3409182A1; EP3649912A1; EP2789286A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2754377 A1 20140716; EP 2754377 B1 20151104; DE 102013100138 A1 20140710; US 2014190528 A1 20140710;
US 9532702 B2 20170103

DOCDB simple family (application)

EP 13401134 A 20131211; DE 102013100138 A 20130109; US 201414146833 A 20140103